
Jak je to s cvičitelem? 
 
Poslední dobou se objevují různé informace z různých zdrojů a tak vzniká značná 
dezinformace o situaci kolem kvalifikace cvičitel jezdectví. Jak to tedy opravdu 
s kvalifikací cvičitel jezdectví je? Na to jsem se zeptala člověka z nejpovolanějších a to 
MVDr. E. Nesňalové, CSc., jejíž akreditační středisko má oprávnění k organizování 
kurzů cvičitel v České republice.  
 

Cvičitel jezdectví ČJF  
Zájemce musí být členem ČJF. Zde je nutné vlastnit licenci ČJF min. 3 roky. 
Vzdělávání je zaměřeno ke sportovnímu jezdectví – přípravě jezdce pro závodní 
činnost. Kvalifikace cvičitel je vyznačena v licenci ČJF.  
Informace: www.cjf.cz - vzdělávání. 
 

Cvičitel jezdectví  
Kurz je určen ke zlepšení vzdělanosti jezdecké veřejnosti - pro uchazeče,kteří se 
chtějí věnovat přípravě rekreačních a hobby jezdců za dodržení zásad bezpečnosti a 
jezdecké vzdělanosti. Podmínkou jsou základní teoretické a praktické znalosti jízdy na 
koni. Licence ČJF není  podmínkou a kvalifikace není v licenci ČJF vyznačena ! 
Na základě absolvování zkoušek lze požádat o získání živnostenského listu, 
protože se jedná o činnost vázanou dle živnostenského zákona. 
Je možná spolupráce s Úřadem práce, který eventuelně hradí poplatek. 
 
V současnosti oba tyto kurzy pořádá MVDr Eva Nesňalová,CSc. na základě akreditace 
MŠMT ze dne 29.3.2013  č.j. : 015/2013- 50-A ,  s platností do 29.3.2016. – garant 
MVDr Eva Nesňalová,CSc. Brno,Horákova 715/8! 
-----Obě vzdělání jsou zajištěna vysoce odbornými lektory Zajímavě vedena a není 
opomíjena teorie od praxe.  
 
 
 

http://www.cjf.cz/

